
Referat FAU Åsane 29.05.24
Til stedet: Janina Vollset(leder), Linn Topstad(3a), Håkon Øyen(1a), Renate Antonisen (2b), Nina
Feste Bajraktarevic (2c), Helene Spiris (2a & 1b), Silje Johansen (3a), Anvor Andresen (3b),

Den nye skolen:
- Gro Anita gir en omvisning på den nye skolen.
- Det er ikke noe parkering til skolen. Drop off-sone vil være ned med kirken. Ellers er

det ikke noen parkering knyttet til skolen.
- Når det gjelder skoleveien har flere foreldre ytret bekymring for trafikk og at barna får

lengre skolevei. Skolen blir ikke hørt i slike saker, da er det FAU som må ta tak i det.
Det vil bli tatt opp i FAU i august om det skal undersøkes noe omkring trafikkvakter
av foreldre.

Mulig nedleggelser av skoler i Kr.Sand:
- Sak i fvn i dag. Mange skoler som kan bli påvirket. De skal utrede dette, ingenting er

vedtatt. Det er snakk om at Fiskå legges ned og Karuss blir ren ungdomsskole, at
barnetrinnet på karuss fordeles på Vågsbygd og Slettheia.

Lærerkabalen:
- Fra høsten blir det 4 nye vikarer.
- Lærerkabalen er ikke helt offisielt. Vi får beskjed så fort det er helt klart, men det blir

nok ikke før siste uken.
- Klassene er de samme hele barneskolen.

Foreldrekontakter:
- Begynner å nærme seg ferdig.

Gaver til lærerne:
- Avtaler i FAU hvilket beløp vi ønsker å legge oss på slik at det blir likt for hver klasse

og trinn. Snakket om ca 250 kr.

FAU høsten:
FAU møter til høsten blir mandager. Blir i 18-19 tiden, kommer an på om FAU-lederen må
lede begge møtene.
FAU økonomien:

- Lage noen nye retningslinjer og vedtekter på dette.
- Tydeligere økonomi.
- Øke beløpet til 7.trinn.

Det må bli en bedre organisering av hvordan informasjonen om hva det vil si å være
foreldrerepresentant. Hva kreves av det, årshjul må være tilgjengelig for alle og
dokumentene i google docs må være greie å finne ut av.


